
 

Følsomhet Intern (gul) 

FAU møtereferat 
 
 
Dato:  MANDAG 30-September-2024  
Kl.:  19:00 – 20:30 
Sted:  Ansattrom Jåtten skole 
 
 

Agenda 
Saksnr. Beskrivelse Ansvar 
65/24 Godkjenning av referat  

Godkjent.  

Alle 

66/24 Godkjenning av saksliste – saker til eventuelt 

Godkjent.  

Alle  

67/24  Orientering fra Rektor  

Informasjon fra rektor: 

- Utsatt til neste møte da rektor ikke kunne stille. 

 

SU (Samarbeidsutvalget) og SMU (Skolemiljøutvalget), kommunedelsutvalget.  

-SU har ikke hatt møte siden sist FAU da ordningen er under vurderingen og om den skal 

endres. Det er stort ønske fa FAU at SU starter opp igjen. 

 

Alle 

68/24 Gjennomgang økonomi  

Leder informerer om at det enda er penger igjen på konto for tildeling til skole 

fra FAU. Usikker på om dagens ordning hvor dem søker «fritt» skal bestå. 

Det foreslås å utarbeide en plan for hvordan man skal fordele penger til 

skole/SFO, dagens løsning hvor man søker etter behov er litt uoversiktlig. Vi 

tar det opp på neste FAU-møte 

 

Alle 

69/24 Gjennomgang frie midler til skolen 

Tar en gjennomgang av økonomi og midler tilgjengelig i november og/eller 

desembermøtet. Det er et ønske å forbedre tildelingsstrukturen. 

6-trinn 

70/24 Status fra komite: Skolegård og skolebygg 

Presentasjon av svar fra utbygger om status og hvordan ferdig løsning skal bli 

ble gjennomgått. 

Spørsmål som ble tatt opp etter presentasjonen er: 

- Blir der noen form for trafikklys ved overganger? 

- Gjerder for å hindre elever vingler ut i bussvei? 

- Hindring for sykkel (tiltak for fartredusksjon)? 

- Belysning? 

- Krysning ved sørvest, hvordan er dette tenkt sikret? 

- Invitere bussvei/planleggere for å presentere karusellen ved Jåtten skole til 

neste FAU?. 

 

Det ble besluttet å bringe disse spørsmålene til utbygger. 

 

Alle 

71/24 FAU Feed Alle 

72/24 Eventuelt Alle 



 

Følsomhet Intern (gul) 

SFO bemanning, bemanningen av SFO er ikke endret selv om antall barn er økt, dette 

medfører flere barn på samme antall voksne som igjen gjør stor slitasje på de ansatte. 

SFO-vedtekter er på høring, og FAU-styret vil sende inn et høringssvar på vegne av FAU. 

Informasjon om dette blir delt på FAU-Sponden, med mulighet for å kommentere for de 

som ønsker å bidra til det. 

 

Sak til neste møte: 

- Bussvei 

- SFO 

- Svømmeopplæring 

- Forslag til å sette opp utvidet møte for FAU til 2 timer hvis nødvendig. 

 

 


